
  

 
    

             

Till medlemmarna i Bostadsrättsföreningen Gårda Terrass  

  

Infobrev september 2024 

 

Styrelsen har haft sitt första möte efter sommaruppehållet. 

Lars-Åke (kassör) och jag har haft möte med Riksbyggen i 

veckan. Lagd budget för 2024 ligger marginellt över (280´) 

per augusti. 

Vi har också träffat Handelsbanken med anledning av 

omförhandlingar av lån (65 miljoner) per siste september. 

Offert till banker går ut snarast. 

 

Efter enkät till alla i ”laddkön elbilar” har fyra av nio varit 

positiva varför styrelsen beslutat att lägga frågan på ”is”. 

Kriteriet var att minst sex var positiva. Innebär inte att frågan 

inte kan komma upp på nytt. 

 

För de som berörs, dvs nio laddplatser elbilar, gjordes ingen 

avläsning av elförbrukning vid halvårsskiftet. Sker vid 

kommande årsskifte 

 

Vidare beslutade vi inköp av ny bäddsoffa till 

gästlägenheten.     



 

 

Pga av vatteninträngning vid 4 E i garaget och förråd 

innanför, i samband det myckna regnandet, (på tvären i 

kombination med hård blåst) beslutade vi gräva upp höger 

/vänster om ingång 4 E för att se om vi kan hitta problemet. 

 

 

 

Olle Rönnerman 

0708–353992 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


